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ИЗВЕШТАЈ    О РАДУ    УДРУЖЕЊА    УРБАНИСТА    СРБИЈЕ    ЗА 2021.  ГОДИНУ 

 
Активности Удружење урбаниста Србије за 2021. годину  одређене су начином укупног функционисања 
друштва у току пандемија вируса Ковид 19.  
 
До 2020. године стандардни начин одржавања седница Председништва УУС није могао бити остварен 
као до тада, у градовима домаћинима уз помоћ наших иституција, већ се комуникација одвијала 
електронским изјашњењима по потреби, а у другој половини године одржане су две седнице 
Председништва, 6. септембра 2021. године у Нишу и 17.12.2021. у Крагујевцу.      
 
После дужег временског периода, 9.04.2021. год.  делегацију УУС ( Проф др Александра Ђукић, Славица 
Ференц, дипл. инж. арх. и др Александар Јевтић ) примио је Министар Томислав Момировић, који је 
изразио интересовање за рад Удружења, и понудио помоћ и сарадњу у правцу јачања и уважавања 
струке. 
 
У оквиру припрема за одржавања Међународног научно-стручног скупа – 17. летње школе урбанизма,  
Председник Удружења, подпредседник Зоран Јовановић и секретар удружења Светлана Јаковљевић 
посетили су Аранђеловац ради припреме Летње школе урбанизма. Због високе категоризације Хотела 
Извор, одустало се од одржавања Летње школе у Аранђеловцу и одлучено је да се она одржи у Врњачкој 
Бањи. 
 
Председник Удружење урбаниста Србије Др Александар Јевтић у име Удружења у Београду 11. маја 
присуствовао је редовној годишњој Скупштини савеза инжењера и техничара Србије. 
 
У Врњачкј Бањи ,у  хотел „Соларис“, од 10-12. јун 2021. године. одржана је Међународна научно-
стручна конференција – 17. летња школа урбанизма и управљања  геопросторним подацима.  
 
И поред и даље активне Ковид-19 пандемије у свету и Републици Србији, овогодишњи  скуп је био веома 
успешан – скупу је присуствовало око 170 полазника из Србије, Републике  Српске и окружења. Из 
познатих разлога изостали су бројни редовни посетиоци и драги гости из  иностранства. 
 
 У уводном делу подвучен је значај добре сарадње Удружења урбаниста Србије и  Републичког 
геодетског завода са Инжењерском комором Србије и Савеза инжењера и  техничара Србије. Дата 
сарадња се остварује кроз стручно деловање са Министарством  грађевинарства, саобраћаја и 
инфраструктуре, које активно ради на новим подзаконским  актима у области урбанизма, државног 
премера и катастра и других инжењерских области. 
 
Тематске области које припадају урбанизму биле су покривене са 29 радова, од којих су три  била уводна. 
Прва два уводна предавања била су везана за урбано опадање као тренутно  значајну појаву у урбаном 
развоју Србије и Европе. Треће уводно предавање било је од  гостујућег предавача-професора 
урбанизма са универзитета из Москве. По традицији,  значајан број радова покрио је теме из израде 
планских и пројектних докумената, пратећих  процедура, фаза израде, као и спровођења датих 
докумената у градском простору,  укључујући све добре и лоше стране овог процеса. Поред тога, биле су 
битне теме о  историјском развоју српског урбанизма и његовом одразу по српске градове данас,  
идентитету градова у Србији и Републици Српској и њихових отворених јавних простора и  кључних 
грађевина. На конференцији су изложене и нове теме, попут укључења  дигитализације и дигиталних 
алата у процес урбанистичког планирања, утицаја Ковид-19  пандемије на урбанистичко планирање или 
провере савремених урбанистичких концепата за  будуће планирање српских градова.  
 
У оквиру термина одржавања Летње школе, одржана је и редовна Изборна Седница Скупштине УУС у 
Врњачкој Бањи, Пролом бањи, хотел „Радан“, дана 10. јуна 2021. године са почетком у 15,00 часова, са 
следећим дневним редом: 
I део седнице  
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1. Отварање Скупштине и избор радних тела 
2. Усвајање записника са претходне Скупштине УУС 
 3. Разматрање и усвајање извештаја о раду Удружења за 2020. годину  
4. Основни правци деловања Удружења и План рада за 2021. годину  
5. Додељивање  награда и признања Удружења урбаниста Србије  
 
II део седнице: 
  
1. Спровођење избора за органе Удружења урбаниста Србије: Председника,  Председништва УУС, 
Надзорног одбора и Суда части за период 2021-2025.година.  
 
Изабрана је следећа управно-оперативна структура УУС, за период 2021-2025 година: 
 
ПРЕДСЕДНИК  
1.   др Александар Јевтић, Нови Сад  
  
ПРЕДСЕДНИШТВО УУС 
  
1. Проф.др Александра Ђукић, Београд  
2. Милка Павловић, Рума  
3. Славица Ференц, Шабац 
4. др Божидар Манић, Београд  
5. мр Миодраг Феречак, Београд  
6. Лидија Стефановић Николић, Ниш  
7. Гордана Недељковић, Крушевац 
8. др Марија Лалошевић, Београд 
9. Зоран Д.Јовановић, РГЗ 
10. Весна Милошевић Јовановић, Крагујевац 
11. Душан Миладиновић, Нови Сад  
12. Марија Пауновић Милојевић, Аранђеловац 
13. Небојша Јелушић, Чачак 
14. Лазар Мандић, Крагујевац   
15. Никола Лечић, Ниш  
16. Мирослав Сићевић, Бачка Паланка 
17. Марина Благојевић, Лепосавић  
18. Ивана Јоксимовић, Лесковац  
19. Бојан Алимпић, Шабац 
20. Драгана Сиљановић Козодеровић, Сомбор  
  
 НАДЗОРНИ ОДБОР УУС  
  
1.   Мирјана Ћирић, Крагујевац   
2.   Татјана Симоновић, Чачак 
3.   Милан Јандрић, Шид 
   
СУД ЧАСТИ УУС   
 1.   мр Милица Јоксић, Београд 
2.   Јасна Ловрић, Нови Сад   
3.   др Ратка Чолић, Београд  
4.   Драгана Бига, Аранђеловац 
5.   Вељко Бојовић, Београд 
6.   Нада Винокић, Нови Сад 
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Прва седница Председништва Удружења урбаниста Србије одржана је 16. септембра 2021. године у 
Нишу у згради Научно-технолошког парка у Нишу, Александра Медеведева бб, са почетком у 12,00 
часова. 
 
Седници су присуствовали: др Александар Јевтић, Милка Павловић, Душан Миладиновић, Мирослав 
Сићевић, мр Миодраг Ференчак, Проф.др Александра Ђукић, др Марија Лалошевић, Гордана 
Недељковић, Лидија Богићевић,, Марија Пауновић Милојевић, Драган Агатуновић, Марина Благојевић, 
Лидија Николић Стефановић, Лазар Мандић, Никола Лечић, Ивана Јоксимовић, Бојан Алимпић, Јана 
Богдановић, мр Мирољуб Станковић и Светлана Јаковљевић. 
 
Постојао је кворум за рад седнице, јер је присуствовало 15 чланова Председништва. 
 
На почетку седнице, присутне је поздравио мр Мирољуб Станковић, директор ЈП Завод за урбанизам 
Ниш. Том приликом је истакао да Удружење има пуну подршку Нишлија, и  да континуитет постоји. 
Чланови Председништва УУС су Лидија Николић Стефановић, заменик директора, а Никола Лечић, 
технички  директор ЈП Завод за урбанизам Ниш.  
Такође, велико задовољство му је, што се Председништво УУС одржава у новом простору Града, који је 
изградила Република, у згради Научно-технолошког парка, у ВИП сали. 
 
 
 
1. тачка дневног реда: Конституисање Председништва УУС.  На седници је конституисано 

Председништво УУС за период 2021-2025.година, изабрано на Скупштини УУС 10. Јуна 2021.г. 
 
2. тачка дневног реда: Формирање управно-оперативне структуре УУС, 2021-2025.год. На седници је 

конституисан Надзорни одбор: Мирјана Ћирић, председник, Татјана Симоновић, члан и Милан 
Јандрић, члан и Суд части: Мр Милица Јоксић, Јасна Ловрић, др Ратка Чолић, Драгана Бига, Вељко 
Бојовић и Нада Винокић, изабрани на Скупштини 10. јуна 2021. године. Због здравствених разлога, 
председница Савета Салона урбанизма Славица Ференц, није била у могућности да присуствује 
седници, па је избор осталих чланова Савета остављен за наредну седницу. Такође, ни друге 
комисије ни одбори нису формирани. Обзиром да их има доста, од којих неке уопште нису имале 
никакве активности, закључено је да се свим члановма Председништва електронски пошаље списак 
досадашњих комисија и одбора, и да се на наредној седници Председништва формирају комисије и да 
се предложе нови чланови за исте. 

 
3. тачка дневног реда: Договор о наредним активностима. У оквиру ове тачке највише је било речи о 

активирању и проблему око активирања Војвођанског удружења урбаниста, Друштва урбаниста Ниша 
и Друштва урбаниста Крагујевца. Већина проблема је превазиђена, пре свега око седишта друштава и 
других неопходних активности, ради пријављивања нових законских заступника у АПР. Договорено је 
да се за наредну седницу припреми материјал у вези будућих активности Удружења.  

 
4. тачка дневног реда: Основне информације  о припреми Јубиларног 30. међународног салона 

урбанизма, Ниш  2021. Славица Ференц, председница Савета Салона урбанизма, послала је детаљан 
извештај, како би се стекла јасна слика о свим неопходним активностима у организацији и реализацији 
Салона.  

 
Програм и правила 30. Међународног салона урбанизма су донета на заједничкој електронској 
седници Савета салона и Председништва УУС; 19.05.2021. године. 
У складу са искуством од прошле године у вези организације Салона у неповољним епидемиолошким 
условима, Програмом и правилима су дефинисани сви услови који омогућавају одржавање изложбе. 
Један је класични начин на који смо сви навикли, други је презентовање изложбе путем електронских 
медија. 
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Како је презентација путем електронских медија коју су прошле године урадиле колеге из Крагујевца, 
добила високе оцене стручне јавности, упитно је да ли више и једну изложбу можемо организовати 
искључивањем овог облика. 
До сада су послата прва обавештења о времену и месту одржавања премијерне поставке. У овом 
тренутку је најважније анимирати што већи број учесника и обезбедити што већи број радова. У овом 
послу је важно да учествујемо сви заједно и да у својим срединама подстакнемо колеге да пријаве 
радове. 
Мр Мирољуб Станковић је истакао да је Салон током ових тридесет година одржао свој ниво, да су 
сви градови домаћини дали свој максимум у организацији салона Што се тиче 30. Салона, Завод је 
технички све обезбедио за реализацију и Салон ће бити одржан и биће успешан. Поред каталога 
радова биће и ЦД, а такође, биће штампан и приказ свих 30 салона са аутентичним извештајем жирија 
– „Ретроспектива – 30 година Салона“. Завод је обезбедио изложбени простор у Официрском дому, 
жири ће радити у музеју Синагоге 5 и 6.новембра.  
Након дискусије закључено је да је Салон изузетно вредна културна манифестација са значајним 
континуитетом,  као и ће Салон бити једини сведок урбанизма у Србији. Извештај је прихваћен. 
 

5. тачка дневног реда: Разматрање и усвајање знака Јубиларног 30. салона урбанизма, Ниш 2021. Мр 
Мирољуб Станковић је присутне упознао са предлогом за корице каталога као и за плакат. 
Председништво је једногласно прихватило предог знака Салона. 

 
Тридесети Међународни салон урбанизма је релизован у сарадњи Удружења урбаниста Србије и ЈП 
Завод за урбанизам Ниш. Салон је организован, с обзиром на околности, на високом нивоу који потврђује 
његово место и значај у стручним круговима како у земљи, тако и у региону. 
 
Највећи допринос реализацији Салона, дали су запослени у ЈП Завод за урбанизам Ниш на челу са 
директором мр Мирољубом Станковићем.  
 
Захвалност дугујемо Светлани Јаковљевић која је, као и сваке године обавила највећи посао у 
координацији свих активности са учесницима Салона и Јасни Марићевић која је и ове, као и свих 
предходних година уредила каталог. 
 
Велику захвалност дугујемо др Милици Игић и др Милени Динић Бранковић са Архитектонско-
грађевинског факултета у Нишу и др Александри Ђукић са Архитектонског факултета у Београду, које су 
прихватиле и обрадиле студентске радове за селекцију. Имале су изузетно тежак посао да од 88 
пријављених радова из 12 школа изврше предходну селекцију студентских радова. 
 
На самом Салону је било изложено укупно 142  рада у 12 категорија и то:   
 
РПП, ППППН и стратегије: 5 радова, 
ППО: 4 рада, 
ГУП и ПГР: 6 радова, 
ПДР: 23 рада, 
УП и реализације: 28 радова, 
Конкурси: 5 радова, 
Истраживања и студије из области урб. и прост. планирања: 8 радова, 
Заштита природе, предела и животне средине кроз студије, истраживања и пројекте: 10 радова, 
Диг. технике, дизајн и продукција у арх. и урб; медијска презентација архитектуре и урбанизма: 1 рад, 
Публикације: 17 радова, 
Неостварени снови: 3 рада 
Студентски радови: 32 рада. 
 
Селекциона комисија, коју су чиниле колегинице Ивана Јоксимовић, Мирјана Ивановић и Мариана Митић, 
је обавила посао на врло високом нивоу.  
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Чланови жирија, Председник мр Мирољуб Станковић, заменица председника Снежана Димитријевић, и 
чланови: Мирјана Маринковић Габарић, Драгана Мијатовић и проф др Светислав Поповић, имали су 
изузетно тежак посао да одаберу најбоље. Захваљујући искуству од предходне године, сви учесници су 
доставили радове у дигиталном облику, тако да је жири могао да део посла одради пре саме седнице у 
Нишу. Захваљујући томе, члан жирија је могао да се у сам рад жирија укључи из Подгорице, с обзиром да 
због епидемиолошке ситуације није било могуће путовати. 
 
Извештај селекционе и комисије и Извештај жирија су усвојени на свечаној седници Савета салона 7. 11. 
2021. 
 
Свечано отварање Салона је било 8.11.2021. у 12 часова. Изложба је постављена у Официрском дому а 
само отварање, у складу са епидемиолошком ситуацијом, у амфитеатру испред Дома. Присуствовало је 
између 200 и 300 посетилаца. 
 
На овај начин, организација Салона је поново прилагођена ситуацији, Салон је задржао свој ниво у 
смислу броја и квалитета радова и у смислу да га је посетио стандардан број колега. 
Осим стандардног каталога радова, ове године смо имали и Јубиларни каталог. Припрема и само издање 
је прихваћено веома емотивно од стране учесника. 
 
Све је теже организовати Салон и све је теже сачувати Удружење. Све је теже објаснити реализаторима 
Салона да организација Салона није само промоција већ и велика финансијска обавеза. Када Удружење 
престане да постоји, јер осим Салона и Летње школе има безначајне приходе од чланарина, онда сасвим 
сигурно више неће бити ни Салона.  
 
Свакако нам следе нам активности на организацији следећег Салона. Следећи је значајан јер треба 
наставити низ који се заокружио јубиларним Салоном. 
 
 
Друга седница Председништва Удружења урбаниста Србије одржана је 16. децембра 2021. године у 
Крагујевцу у хотелу „Шумарице“, са почетком у 11,30 часова. Седници су присуствовали: др Александар 
Јевтић, Славица Ференц, Проф.др Александра Ђукић др Божидар Манић, Душан Миладиновић, Марина 
Благојевић, Милка Павловић, Татјана Симоновић, Небојша Јелушић, мр Миодраг Ференчак, Бојан 
Алимпић, Лидија Николић Стефановић, Никола Лечић, Зоран Д. Јовановић, Весна Јовановић Милошевић, 
Ивана Јоксимовић, Лазар Мандић, мр Душан Минић, др Верољуб Трифуновић, Мирјана Ћирић, Иван 
Радуловић  и Светлана Јаковљевић. 
 
За  рад седнице постојао је кворум, присуствовало је 16 чланова Председништва. Предлог дневног реда 
је једногласно прихваћен. Присутне је поздравио председник Удружења др Александар Јевтић и захвалио 
се на броју присутних, а пре свега доајенима урбанизма из Крагујевца др Верољубу Трифуновићу и мр 
Душану Минићу. Посебно се захвалио домаћину Зорану Д. Јовановићу, члану Председништва УУС који је 
омогућио одржавање седнице у Крагујевцу.  
 
1. тачка дневног реда: Усвајање записника са претходне седнице Председништва УУС. Записник је 

једногласно усвојен. 
2. тачка дневног реда: Извештај о основним активностима УУС за 2021.годину. Председник УУС, др 

Александар Јевтић презентовао до тада извршене активности УУС у 2021.години. Извештај је 
оцењен као добар. Милка Павловић је истакла да се из извештаја види да није мали програм и да се 
радило и све похвале за то. Похваљена је и електронска комуникација Председништва између две 
седнице. 
 

3. тачка дневног реда: Извештај о одржаном 30. Међународном салону урбанизма, Ниш 2021. 
Председница Савета Салона урбанизма Славица Ференц, je присутнима поднела Извештај о 
реализацији 30.Салона, који је раније у електронској форми достављен Председништву.  
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Након извештаја председнице, развила се дискусија. Душан Миладиновић сматра да се 
промовисањем Салона промовише и цела струка. Лидија Николић Стефановић сматра да је за 
добру организацији и успешност салона била изузетно значајна подршка и ангажовање директора 
мр Мирољуба Станковића. Др Верољуб Трифуновић сматра да је Салон успео и да љубав према 
струци држи Салон. Такође, уочио је да на салону није било планова за велике одлуке и да се струка 
окреће инвеститорском урбанизму. Татјана Симоновић сматра да на сваке 2-3 године долази до 
смене планова, тако је на 29.Салону на коме је учествовала као члан жирија, била домонација 
планова генералне регулације и планова детаљне регулације. Мр Миодраг Ференчак сматра да је 
Салон фантастичан, да мобилише пуно старијих и млађих колега. Салон траје већ трећину века и 
биће једина хроника српског урбанизма. Каже да Министарство нема списак ко су урбанисти и 
урбанистичке институције. Хроника и хроничност су јако битне. Цивилизацијски део покрива наша 
институција Удружење урбаниста Србије и Салон урбанизма. Урбанизам је високо цивилизацијски 
чин. Др Александар Јевтић сагласан је са колегама и констатује да је положај струке лош, и да га 
диктира тренутни закон,  као  и законска регулатива од 2003.године, а вероватно и будући закон.  
Усваја се предложени Извештај. 
 

4.  тачка дневног реда: Програм рада УУС за 2022.  Предложени Програм рада УУС за 2022. годину 
обухватио је  велики број активности, циљева и задатака као и у претходним годинама. Предложено 
је да се програм допуни са следећим: 1) Да представник Удружења у ЕЦТПу, проф.др Владан Ђокић, 
достави Председништву извештај о раду и активностима Европског савета урбаниста; 2) Да 
председник Удружења договори састанак и посети новог директора ЈП Завод за урбанизам Ниш, 
Ивана Грмушу; 3) Да Удружење упути допис ресорном министрарству са предлогом да буде 
консултовано код измена закона, а такође и ангажовано на изради правилника; 4) Ангажовање 
Удружења као спроводиоца за међународни урбанистичко-архитектонски конкурс за уређење 
просторне културно - историјске целине „Војно - технички завод у Крагујевцу“.  

 
         Програм рада са допунама је усвојен. 
 
5.  тачка дневног реда: Договор око припреме Летње школе урбанизма 2022 / тема ЛШУ / место 

одржавања.  Председник Удружења, др Александар Јевтић информисао је присутне да у овом 
тренутку немамо место одржавања. На ЛШУ у Врњачкој Бањи, колегиница Јасна Мићић, главни 
урбаниста града Ваљева, предложила је да следећа школа буде на Дивчибарама, хотел „Црни врх“ 
уз подршку града Ваљева. Очекује се коначно изјашњавање града Ваљева. Уколико не буде 
подршке, постоји могућност за одржаањем школе у Врњачкој Бањи у хотелу „Фонтана“ који има 
довољно капацитета и финансијски је повољнији, а није искључена ни могућност преговора са 
представницима града Новог Пазара и Ивањице, који су такође спремни да дају подршку у 
организацији Летње школе. Закључено је,  да се у наредном периоду сачекају понуде свих, а затим 
најбоља прихвати и потврди резервација за термин од 26 до 28.маја или од 02 до 04.јуна 2022.г.  
 
Мр Миодраг Ференчак је као једну од могућих тема или подтема за летњу школу 2022. предложио 
тему која би могла да се бави забрињавајућом ситуацијом отсуства сваког реалног урбанистичког 
напора да се градски простори, осим изградње стамбених зграда и  пословних простора, посвете и 
редовном уређењу и формирању (корак по корак у сваком ПДР или ПГР и у СТВАРНОСТИ) нових 
малих (или и већих) паркова, скверова, дрвореда и предбашти унутар постојећег градског ткива. 
 

         Урбанистички зелени мотиви  су најједноставније, најјефтиније и најделотворније средство да сваки 
град изгледа (и буде) бољи и лепши него без тога. Осим разматрања начелних ствари, освежење би 
могла да буде и група једноставних струћних приказа- илустрација нових или поновљених идеја за 
могуће мале паркове, скверове , дрвореде у  нашим градовима. Можда би користило и градским 
институцијама. 

          
         Као радни поднаслов, предлаже: „Наши градови и зеленило у њима- парк, сквер, дрворед, 

предбашта- стање, планови, могућности“, што би се боље дотерало кроз разраду теме. Драгана 
Сиљановић Козодеровић и Славица Ференц су подржале предлог мр Миодрага Ференчака. 
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         Др Марија Лалошевић је послала е-маил и предложила следеће теме 1) "Саобраћајни и 

инфраструктурни планови у контексту регионалног развоја"; 2) "Индустријско наслеђе у планским 
документима". Марија Пауновић Милојевић је подржала предлог мр Ференчака за тему школе, а 
такође, сматра да би било занимљиво размислити о проблему планирања рударских активности 
кроз планску документацију, а са аспекта надлежности и примене законске регулативе. Управо је 
надлежност за доношење планова и надлежност за давање свих дозвола у рударству оно што 
збуњује људе у локалним самоуправама али и грађане.Пример Просторног плана града Лознице. 

 
Проф.др Александра Ђукић је предложила следеће теме:  
1.  Здрав град (отворени простори, парк, зеленило, индустрија, braunfild...) 
2.  Нови облици туризма (неки нови одрживи приступ) 
3.  Дигитализација отворених простора 
 
Зоран Јовановић је рекао да РГЗ нуди нове производе и нове услуге и да ће као и до сада имати 
актуелне теме за школу урбанизма. 
 
Председник Удружења др Александар Јевтић закључио је да ће РГЗ имати свој део тема, а да је 
проф.Александра Ђукић дала добру сублимацију свих предложених тема. 
 
Предлози су једногласно прихваћени. 
 

6.     тачка дневног реда: Разно.  

1) Међународни урбанистичко-архитектонски конкурс за уређење просторне културно - 
историјске целине „Војно - технички завод у Крагујевцу“. Град Крагујевац је по спроведеном 
отвореном поступку јавне набавке изабрао Удружење урбаниста Србије за спроводиоца конкурса. 
Услуга спроводиоца подразумева израду програма и пропозиција конкурса са документацијом на 
српском и енглеском језику, организацију конкурса, логистику – за дигиталну објаву конкурса, 
предају радова,web изложбу, као и израду дизајна каталога, са штампом. Председништво је 
информисано да су програм конкурса и распис у припреми; да су обављене консултације око 
могућег учешћа са будућим члановима жирија из земље и иностранства. Обзиром, да су сви 
послали писмену сагласност на прихватање у раду жирија,  

Председништво Удружења урбаниста Србије именовало је жири у следећем саставу: 
 
Председник жирија: 
1. Иван Радуловић, дипл.инж.арх., Главни урбаниста града Крагујевца 
Заменик председника жирија: 
2. Проф.др Иван Рашковић, дипл.инж.арх., Архитектонски факултет Универзитета у Београду, 

представник Удружења архитеката Србије 
Чланови жирија: 
3. Проф.др Александра Ђукић, дипл.инж.арх., Архитектонски факултет Универзитета у Београду, 

представник Удружења урбаниста Србије 
4. Проф. др Сша Чворо, дипл.инж.арх., Архитектонско-грађевинско-геодетски факултет, 

Универзитет у Бањој Луци, декан, БИХ 
5. Проф.др Огнен Марина, дипл.инж.арх., Архитектонски факултет Универзитета „Св.Ћирил и 

Методије“ Скопље, декан, Северна Македонија 
6. Проф.др Дубравка Ђукановић, дипл.инж.арх., Републички завод за заштиту споменика културе, 

директор 
7. Др Верољуб Трифуновић, дипл.инж.арх., представник Удружења урбаниста Србије 
Заменици чланови жирија: 
1. Мирјана Ћирић, дипл.инж.арх., представник Удружења урбаниста Србије 
2. Никола Милановић, дипл.инж.арх., представник града Крагујевца 
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Известиоци: 
1. Јасна Марићевић, дипл.инж.арх., представник Удружења урбаниста Србије 
2. Лазар Мандић, дипл.инж.арх., представник Удружења урбаниста Србије 
 
У оквиру ове тачке дневног реда конституисана је и комисија за конкурсе у следећем саставу: др 
Александра Ђукић, председник, чланови: 1. Јасна Марићевић, Лазар Мандић, Татјана Симоновић, 
Марина Благојевић, Бојан Алимпић, др Бранислав Антонић, Никола Лечић, Лидија Николић 
Стефановић, Јана Богдановић 
 

        2) 31. Међународни салон урбанизма / место одржавања 
     Председница Савета салона Славица Ференц је обавестила присутне, да је ЈП „Градац“ из Чачка 

потврдило своју кандидатуру за домаћина 31.салона урбанизма. Небојша Јелушић, директор ЈП 
„Градац“ је истакао да постоји жеља, људи који ће на томе да раде, простор, планирана су и 
одређена финансијска средства за реализацију Салона. Каже да промена директора може да 
буде, и сигурно је велика препрека за добру реализацију, али се нада да и то може на 
задовољавајући начин да се превазиђе. 

 
     Председништво је са великим задовољством прихватило град Чачак за домаћина 

31.међународног салона урбанизма, 2022. 
 
Седница је завршена у 14,30 часова. 
 
Крајем године очекује се да после дужег времена поново профункционише нови сајт удружења. 
 
Крајем године почеле су активности УУС на спровођењу Међународног урбанистичко-архитектонског 
конкурса за уређење просторне културно - историјске целине „Војно - технички завод у Крагујевцу“. 
 
Комуникација међу члановима УУС, као и информисање обављана је, поред комуникације преко 
секретара удружења, међусобно и према широј јавности преко е-маил-ова на велики број адреса, 
као и преко Фејсбук платформе.  
 
Председник Удружење урбаниста Србије  
Др Александар Јевтић 


